
I cola. I digueu-me que estic prima

| "n..r. 
que sigui mentida.

Eu gosto de L[eido

u gosto de Lleido, vol dir en portuguès Lleido m'ogrado.

I he escollit aquest títol perquè Jorge, el meu amic

portuguès, director general d'una empresa lleidatana a

Portugal, sempre em diu tal frase quan arriba de visita a Lleida.

I la veritat és que no hi puc estar més d'acord. Sempre em diu

que tenim una ciutat molt maca, amb un tamany adequat i

amb una elevada qualitat de vida. AlJorge, li encanta la nostra

Seu Vella (on pugem sovint per visitar-la i també contemplar

tota la ciutat i la plana de Lleida). També li agrada moltíssim

tot l'entorn del riu Segre, des de la Mitjana fins a la zona dels

lnstituts, des de l'horta fins a les zones més residencials així

com els barris que la conformen. També gaudeix passejant

i comprant per l'Eix Comercial i per la Zona Alta i li encanta

assaborir la nostra rica i variada gastronomia menjant en els

nostres magn ífi cs restaurants.

ElJorge viu a Lisboa i abans ha viscut a Madrid i Nova York -
entre altres llocs- i és una persona que ha viatjat molt durant la

seva vida, i peraixò valoro molt el seu criteri i la seva admiració

per la ciutat de Lleida. I el que més m'agrada del que diu és que

una ciutat no s'ha de mesurar pels seus elements arquitectònics

més destacats o pels seus millors racons. Al contrari, el que fa

que una ciutat siguigenialés elfet de que facilita que els seus

habitants puguin gaudir d'un estil iqualitat de vida que els

agradi. I amb això Lleida -al meu parer- no té rival.

Passejant pels barris iper les diferents zones de la ciutat

t'adones com la ciutat està plena de vida. Observo amb orgull

com ha anat canviant la ciutat en els darrers anys... Com a prop

de tots els ciutadans hi ha un equipament esportiu de nivell,

zones verdes i de passeig, col.legis i escoles bressols, espais pels

més grans i pels més petits... per tothom. En aquest sentit, el

Jorge (ijo mateix)valorem Lleida molt positivament. Té els grans

avantatges d'una ciutat de nivell mig i gran (estació AVE, recinte

firal, Palau de Congressos, equipaments mèdics de nivell, una

gran Universitat..,) i alhora manté l'essència de poder viure en

un lloc tranquil, on pots anar gairebé a tot arreu caminant, on

coneixes molta gent i on pots tenir una alta qualitat de vida a

l'abast de la gran majoria de la població. Realment, el Jorge té

molta raó quan diu que Lleida li encanta.

No sé si és la boira, el tracte
que rebem de Barcelona

o què, però en general no
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Malauradament, molts cops han de ser els de fora els que

ens valorin bé. No sé si és la boira, el tracte que rebem des de

Barcelona o què, però em sembla que en general no valorem

suficientment la nostra ciutat, Sembla que encara tenim

bastant arrelat aquell cert complex d'inferioritat, aquell "per

Lleida ja està bé" o aquell esperit de conformisme que tan mal

ens ha fet històricament i que tan creia extingit... Però pel que

observo, encara persisteix. Sembla que en moltes ocasions

(massa, al meu parer), valorem més el que hi ha fora de Lleida

que a Lleida. I no només passa amb la ciutat com a tal, sinó

també els seus professlonals de molts diferents sectors: metges,

advocats, professors universitaris, consultors, entrenadors,

esportistes... molts cops sembla que valoren més els de fora

que els de casa. Allò que hom sol dir com "és difícil ser profeta

en su tierra". I em sembla realment una estupidesa pensar que

lo de fora és millor que el que hi ha aquí. Crec que, en general

tenim un altíssìm nivell de professionals en moltes disciplines

que res tenen a envejar a reputats professionals de fora de la

nostra clutat. Ja n'hi ha prou d'aquest complex d'inferioritat o

de valorar-nos poc. Vull aprofitar aquesta primera col.laboració

amb el diari l-A MAÑANA per reivindìcar Io que m'agrada Lleida

i demanar a tots els lectors que valorin més la ciutat que tenen

i la seva gent. Eu gosto Lleìdo, sí, Lleida m'agrades!

valorem suficientment Lleida


